



## Botkyrka Brukshundklubb

Grödinge 2021-03-09

### Protokoll Styrelsemöte

Plats: Möte via Zoom

**Närvarande:** Ingrid Tapper, Bengt Syrén, Jane Jonsson-Syrén, Benny Hellis, Susanne Kristmansson, Anna Carlson, Emmelie Tilly, Pernilla Bergström, Lotta Wistrand, Maria Wikzén.

**Ej närvarande:** Christer Ytterdahl, Maria Evertsson.

§1. Mötet öppnades av ordförande Ingrid Tapper kl. 19.05.

§2. Godkännande av dagordning gjordes.

§3. Val av Justerare.

- Bengt Syrén valdes som justerare för mötet.

§4. Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.

§5. Skrivelser

- a) Inkomna
  - Förfrågan har inkommit om att få ha Riesenschnauzer utställning och att hyra vår stuga och en plan den 12/9-21. Det är ok för oss.
- b) Utgående skrivelser
  - Ingrid svarar Birgitta Wasserman om positivt besked om 12/9.

§6. Rapporter

- **Ekonomi**
  - Balansräkning och resultatrapporten gicks igenom. Just nu ligger vi ca.+15.000:-. Bengt håller fortfarande på med bankerna om att kunna sätta in klubbens pengar och få någon procents ränta.

#### Sektorer och Kommittéer

- **HUK**
  - Många förfrågningar på kurser men HUK har inte tillräckligt med instruktörer. Just nu har HUK för mycket arbete och hinner inte riktigt med och behöver hjälp. Bengt kan hjälpa till med en del och ska träffa Emmelie för att se vad han kan göra. Ingrid kollar om hon kan få tag på instruktörer. En vidareutbildning för instruktörer skulle behövas och vi får se om det går att ordna ev. i maj.
- **TK**
  - Alla tävlingar inställda t.o.m. 30/5. En specialsökstävling 11/4 som är utomhus kommer att köras.
- **RUK**
  - Inget att meddela.
- **Kök och Festkommittén**
  - Securitas betalar för sitt kaffe och det ska föras över på kökets konto. Brev om kökshjälp är på väg ut till medlemmarna.
- **Anläggning**
  - Vi har haft en läcka i taket i sekretariatet. Nu åtgärdat preliminärt. Det rummet behöver en uppfrysning. Lampor i gamla valphagen behöver bytas. Fler lampor till teleplan behövs, kostnad ca. 10.000:-. En lampa till behövs på övre parkeringen. Ett kostnadsförslag behöver göras. Fler saker som behöver ses över kan vi återkomma till.



- **PR & Info**

- Styrelsemedlemmarna ska göra en presentation av sig själv och skicka till Benny så att han kan lägga upp det på hemsidan men det är bara en person som har gjort det. Uppmanas igen.

- **Tjänstehundskommittén**

- Inget att meddela.

**§7. Övriga frågor.**

- Sponsorhuset. Bengt skickar info till medlemmarna om Sponsorhuset och hur det fungerar. Man anmäler sig och när man handlar så ger man pengar till klubben. Just nu är det bara fam. Syrén och Benny.H. som har gjort detta vilket har resulterat i 200:- till klubben.
- Studieförbundets infomöte. Vi fick veta att vi kommer få mindre pengar till klubben men vi behöver inte heller skicka in info om medlemmar varje år. Styrelsen föreslog att VU träffar klubbens kontaktperson på Studieförbundet för att diskutera vidare kommunikation.

**§8.** Nästa styrelsemöte är planerat till den 13/4 kl.19.00. Mötet sker via Zoom.

**§9.** Mötet avslutades klockan 20.20.

Grödinge 2021-03-09

**Vid protokoll**

Jane Jonsson-Syrén

**Mötesordförande**

Ingrid Tapper

**Justeras**

Bengt Syrén